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ZAPISNIK 
19. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

održane u utorak, 22. veljače 2008. u 17:00 sati 
u Zagrebu, u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 

Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb  Dubrava 

Prisutni: g. Petar Čavlović, g. Alojz Mauser, g. Vladimir Sukser, g. Vladimir Šincek, g. Dubravko Buden, 
g. Krešimir Čadež, g. Draško Mihinjač, g. Alen Kiđemet i g. Zdenko Videc. 

Dodatno,  sjednici  su  prisustvovali  i  administrativni  tajnik  saveza  Goran  Ahel,  sportska  koordinatorica 
saveza gđica. Andrea Čižmek i g. Damir Kolarek. 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik saveza g. Petar Čavlović. 

Jednoglasno je usvojen sljedeći, dopunjeni Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika 18. sjednice Upravnog odbora održane 18. prosinca 2007. 
2. Izvješće o radu između dviju sjednica UOa 
3. Odluka o proglašenju najboljih streličara u 2007. godini 
4. Donošenje odluke o održavanju natjecanja ''Jadranskog pokala'' u 2008. godini 
5. Usvajanje izmjena i dopuna Kalendara natjecanja Hrvatskog streličarskog saveza za 2008. godinu 
6. Izvješće o primjeni ''Pravilnika o vrednovanju rezultata natjecatelja i klubova na turnirima iz 
Kalendara natjecanja Hrvatskog streličarskog saveza za 2008. godinu'' 

7. Usvajanje ''Pravilnika o rekordima'' i ''Registracijskog pravilnika'' 
8. Prijedlog izmjena i dopuna ''Natjecateljskog pravilnika CRO 3D kupa'' i ''Natjecateljskog 

pravilnika'' HSSa 
9. Donošenje odluke o polazniku trenerskog seminara u streličarskom centru Wadi Degla – Kairo, 
Egipat 

10. Izvješće o radu Organizacijskog odbora – Poreč 2008. 
11. Najava kvalifikacija za 1. Europski klupski kup 2008. 
12. Prijedlozi Sudačkog povjerenstva saveza 
13. Razno 

ad. 1  Zapisnik  18.  sjednice  Upravnog  odbora  jednoglasno  je  usvojen  uz  nadopune  g.  Šinceka  i  g. 
Suksera vezane uz raspravu oko usvajanja Kalendara natjecanja HSSa za 2008. godinu te Pravilnika o 
vrednovanju  rezultata  natjecatelja  i  klubova  na  turnirima  iz  Kalendara  HSSa  (vođena  rasprava  o 
problematici  kategorija  i  stilova  na  Državnim  prvenstvima  i  FITA  natjecanjima,q  ''inflaciji  državnih 
prvaka'' i s tim u svezi dostavljenim prijedlozima g. Cvijetoslava Zormana), te izmjene točke 4. Zapisnika 
gdje se pojam ''kontrolno tijelo'' mijenja u ''savjetodavno i koordinativno tijelo''. 

ad. 2  G. Vladimir Šincek, predsjednik Sudačkog povjerenstva saveza osvrnuo se na dvoranski  turnir 
FITA 2x18m održan u Čakovcu 10. veljače 2008., a na koji  je pristigao  i prigovor SK Medvednica. G. 
Šincek  napominje da  je predstavnik organizatora g. Mihael Štebih  ne poštujući Natjecateljski pravilnik 
HSSa  samoinicijativno  odlučio  da  u  eliminacije  ide  samo  po  8  najboljih  po  kategoriji  i  stilu  te  da  se
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upisnine  temeljem  prijave  na  dan  održavanja  turnira  povećavaju  za  50%  čega  kao  mogućnosti  nema 
navedenog  u  Natjecateljskom  pravilniku  HSSa.  G.  Šincek  dodaje  da  kao  predsjednik  Sudačkog 
povjerenstva u zadnje vrijeme često prima pritužbe na rad sudaca, a da se suci žale na organizatora turnira 
te  izražava  svoj  protest  zahtjevajući  da  se  nešto  poduzme  u  svezi  takvih  organizatora  turnira.  S  istim 
vezano podnešena je i pritužba žiriju turnira koja je pozitivno rješena. G. Šincek dodaje da razgovori koji 
su već prije s tim u svezi bili najavljeni s g. Štebihom nisu obavljeni. Kao osnovno g. Šincek predlaže da 
UO  odluči  i  da  vidi  što  učiniti  i  kako  da  se  suci  u  buduće  postave  jer  neki  već  sada  ne  žele  suditi  u 
Čakovcu.  G.  Šincek  predlaže  da  se  u  savezu  toj  problematici  posveti  dužna  pozornost  te  konkretno 
predlaže da se organiziraju tečajevi za direktore turnira kako bi se organizatori (predstavnici streličarskih 
klubova)  mogli  upoznati  s  potrebnim  radnjama  i  postupcima  koji  se  moraju  poduzeti  prilikom 
organizacije turnira te da se sudionicima takvog tečaja prije svega napomene zašto se i  iz kojeg razloga 
neke stvari moraju  napraviti onako kako  je  navedeno u određenim pravilnicima. Svaki  streličarski  klub 
organizator turnira bi morao poslati nekoga na takav tečaj. 
G. Čavlović kao otvorenu mogućnost (dok se s predstavnicima SK Katarina Zrinski ne obave razgovori 
oko kvalitete i načina organizacije turnira) vidi suspendiranje turnira u organizaciji SK Katarina Zrinski iz 
Čakovca iz Kalendara natjecanja HSSa. 
G.  Krešimir  Čadež  napominje  da  je  osobno  zadovoljan  organizacijom  navedenog  turnira,  posebno 
organizacijom  raspucavanja. Dodaje  da  druga grupa  natjecatelja  koji  su  se  naknadno prijavili  nije  bila 
odbijena i mogli su se natjecati. 
Nadovezao  se  g.  Alen  Kiđemet,  jedan  od  sudaca  na  navedenom  turniru,  rekavši  da  organizacija 
navedenog turnira nije bila baš tako katastrofalna kako je to napisano u prigovoru SK Medvednica i da su 
svi natjecatelji osim onih na zadnjoj meti imali 80cm za gađanje. 
G. Dubravko Buden napominje da u Kalendaru natjecanja HSSa postoje FITA star  i obična natjecanja. 
Organizacija  turnira  u  Čakovcu  je  bila  pozitivna  u  segmentu  održavanja  i  organizacije  raspucavanja, 
postojali su određeni problemi, ali po g. Budenu turnir je bio dobar, a suci nisu pogriješili. 
G. Zdenko Videc,  također  jedan  od  sudaca na  navedenom  turniru,  dodaje  da  se  organizator  nije  dobro 
pripremio (nedostatak lica za mete), ali u zadnji čas nisu mogli reagirati. 
Predsjednik  saveza g. Čavlović  vidi  pozitivnim prijedlog  za  školovanje  direktora  turnira  g.  Šinceka,  te 
traži i dobiva jednoglasnu podršku UOa za organizaciju sastanka radne grupe Upravnog odbora saveza u 
sastavu  Čavlović,  Čadež,  Sukser  sa  g.  Mihaelom  Štebihom,  predstavnikom  SK  Katarina  Zrinski  oko 
kvalitete i načina organizacije turnira iz Kalendara natjecanja HSSa u Čakovcu. 
G. Sukser  dodaje  da  osobno nije  bio  na  navedenom  turniru,  ali  bi  svi  natjecatelji  trebali  imati  jednake 
uvjete za natjecanje što ovom prilikom nije bio slučaj, bez obzira na stilove i grupe. G. Sukser napominje 
da u određenim klubovima postoje  ljudi koji  niz godina kvalitetno organiziraju  turnire  te pita da  li bi  i 
takvi klubovi trebali nekoga poslati na tečaj za direktore turnira. 

U nastavku sjednice o radu seniorske i juniorske reprezentacije govorili su seniorski izbornik g. Dubravko 
Buden  i  juniorska  izbornica gđica. Andrea Čižmek. G. Buden napominje da  su  vezano uz organizaciju 
odlaska državnih reprezentacija na 11. dvoransko Europsko prvenstvo u Torino i 2. Svjetski kup u Poreč 
njih dvoje imali dovoljno razgovora i ocjenjuje suradnju s gđicom. Čižmek korektnom. G. Buden vezano 
uz rad državnih reprezentacija u periodu između dviju sjednica UOa naglašava organizaciju i održavanje 
priprema reprezentacije održane u Bjelovaru 15. ožujka 2008. 
Nadovezala  se  gđica.  Čižmek  rekavši  da  je  suradnja  između  nje  i  seniorskog  izbornika  i  više  nego 
korektna  te  da  je  od  g. Budena dobila  i  nekoliko  savjeta  vezanih  za  potrebne  norme  i  izbor  juniorskih 
reprezentativaca. Gđica. Čižmek osim održanih priprema u Bjelovaru naglašava svoj odlazak u Varaždin 
na  trening  Matee  Kolarek  s  ciljem  međusobnog  upoznavanja  i  dobijanja  osjećaja  jednih  za  druge. 
Također dodaje da je dogovorila i odlazak u Ogulin kod obitelji Orlić s istim ciljem. 
G. Petar Čavlović dodatno ukazuje na peh prilikom održavanja Zimskog streličarskog kampa za djecu u 
dvorcu Stara Sušica.



Str  3 od 8 

U nastavku sjednice administrativni tajnik saveza Goran Ahel  izvjestio je Upravni odbor o operativnom 
djelovanju saveza u vremenskom periodu između dviju sjednica UOa te je potom izvršni direktor saveza 
g. Alojz Mauser upoznao članove Upravnog odbora s tijekom priprema organizacije 2. svjetskog kupa i 1. 
europskog Grand Prix turnira koji će se održati u Poreču od 15. do 19. travnja 2008. godine. 
Zaključujući 2. točku dnevnog reda predsjednik saveza g. Čavlović upoznaje članove UOa s trenutnom 
situacijom oko donošenja proračuna HOOa te napominje da trenutno financiranje HOOa ide po principu 
privremenog proračuna. G. Čavlović s tim u svezi napominje da za sada ne znamo da li su nam natjecanja 
Svjetskog  kupa  ušla  u  redovni  proračun HOOa  ili  ne. G.  Čavlović  dodaje  da  su  očito  problemi  koje 
imaju neki nacionalni športski savezi u sustavu financiranja i djelovanja prema HOOu toliko eskalirali da 
je HOO odlučio potpuno pooštriti  svoje djelovanje u odnosu prema nacionalnim športskim savezima. S 
tim u svezi g. Čavlović ističe da je administriranje odnosa HOOa i našeg saveza jako dobro. 
Vezano  uz  pripremu  organizacije  2.  svjetskog  kupa  i  1.  europskog  Grand  Prix  turnira  u  Poreču  g. 
Čavlović dodaje da je grad Poreč pristao biti suorganizator natjecanja u ciklusu 2008.2010. G. Čavlović 
dodaje da je medijski pokrovitelj natjecanja Europa Press Holding (EPH) – tvrtka koja izdaje najtiražnije 
sportske novine u Hrvatskoj (Sportske novosti – SN). 
Završno g. Čavlović  ističe da  je dogovorena suradnja s predsjednicom Slovenskog streličarskog saveza 
gđom.  Irenom  Rosa  oko  organizacije  natjecanja  Jadranskog  pokala  u  2008.  godini  te  da  državna 
reprezentacija  na  11.  dvoransko  europsko  prvenstvo  u  Torinu  od  2.  do  9.  ožujka  2008.  ide  u  punom 
sastavu. 

ad. 3  Uvodno, predsjednik saveza g. Petar Čavlović napominje da je neprimjereno da se povjerenstvo 
UOa zaduženo za davanje prijedloga za najbolje streličare u 2007. godini UOu za usvajanje (seniorski 
izbornik g. Dubravko Buden,  juniorska  izbornica gđica. Andrea Čižmek  i član UOa g. Krešimir Čadež 
op.a.) u 2 tjedna nije sastalo što nije korektno. G. Čavlović dodaje da je dobio samo prijedlog g. Budena i 
suglasnost na taj prijedlog gđice. Čižmek. Prijedlog je sljedeći: složeni luk seniori – Goran Villi, složeni 
luk seniorke –  Ivana Buden, zakrivljeni  luk seniori – Krešimir Štrukelj, a u ostalim kategorijama nema 
nikog predloženog jer u tim kategorijama nema dovoljno visokog ostvarenog rezultata. 
Replicirao je g. Alen Kiđemet predloživši da se najboljom u 2007. godini u kategoriji zakrivljenog luka 
seniorke  na  osnovu  ispucanog  rezultata  za  ostvarenje  statusa  vrhunskog  športaša  Hrvatske  druge 
kategorije proglasi gđa. Dubravka Kiđemet. 
Dodatno  je  replicirao  i  g. Draško Mihinjač  rekavši  da  su  i  u  stilu  golog  luka  tijekom godine ostvareni 
izuzetni rezultati (g. Zdenko Videc je postavio novi državni rekord, g. Zoran Marenčić je 2. u ukupnom 
poretku europskog 3D E.A.A. kupa) te da se na osnovu toga moglo proglasiti najboljeg u 2007. godini u 
stilu golog luka. 
G.  Čavlović  dodaje  da  bi  proglašenjem  najboljih  i  u  ostalim  kategorijama  trebalo  afirmirati  ostvarene 
rezultate i uspjehe naših streličara. 
G. Dubravko Buden pojašnjava svoj prijedlog potrebnim vrlo visokim kriterijima ostvarenih rezultata. Za 
gđu. Dubravku Kiđemet dodaje da je u Bjelovaru za vrijeme održavanja EP FIELD ispucala vrlo vrijedan 
rezultat što je za svaku pohvalu, ali da je cijele godine natjecateljski nije bilo. 
G. Alojz Mauser stava je da bi povjerenstvo UOa trebalo imati nekakav pravilnik na osnovu kojeg bi se 
predlagalo  i u kojem bi  trebalo stajati pod kojim uvjetima  i na koji način se radi vrednovanje najboljih 
streličara. 
G.  Čavlović  napominje  da  imamo  odluku UOa  iz  prošle  godine  koja  specificira  da  se  biraju  najbolji 
streličar u muškoj i u ženskoj konkurenciji, u složenom, zakrivljenom i u golom luku. 
G. Krešimir Čadež stava je da je prijedlog povjerenstva dostavljen UOu, a da UO treba odlučiti. 
G.  Čavlović  je  stava  da  smanjujući  svoje  uspjehe  idemo  na  svoju  štetu  i  da  se  UO  treba  voditi  tim 
načelom zbog maksimalnog benefita za streličarstvo. 
Gđica. Andrea Čižmek napominje da je ovo vrlo osjetljivo pitanje. 
G.  Buden  smatra  da  postoji  velika  razlika  u  kvaliteti  pojedinih  streličara.  Jedni  su  vrhunski  svjetski 
sportaši dok se drugi ne mogu komparirati. Tako bi se degradirali vrhunski športaši.
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G. Kiđemeta zanima što je onda cilj proglašenja. 
G. Buden protiv je degradiranja vrhunskih streličara, napominje da niti prošle godine nije izabrano svih 6 
mogućih i u suprotnom ne želi više biti član navedenog povjerenstva. 
Replicira g. Čavlović rekavši da se moraju čuti i razmišljanja ostalih. 
G. Vladimir Šincek smatra da nema potrebe toliko diskutirati. Nivoi streličara su različiti, postoje dobri i 
oni  lošiji  streličari.  G.  Šincek  smatra  da  se  treba  izabrati  svih  6  mogućih,  neovisno  o  međusobnoj 
komparativnoj  razini  rezultata  i  da  izbor  najboljih  i  u  ostalim  kategorijama  ne  predstavlja  dagradaciju 
onih vrhunskih. Cilj je proglasiti najbolje ''u našem dvorištu''. 
G. Čadež također smatra da ako se misli da povjerenstvo za izbor najboljih ne radi dobro on ne želi biti 
član tog povjerenstva. 
Replicirao je g. Čavlović rekavši da povjerenstvo nije progriješilo u svojoj odluci, ali je pitanje što savez 
želi poručiti. Cijela ideja proglašenja najboljih je da se proglasi 6 najboljih imenom i prezimenom. To je 
pitanje politike UOa i g. Čavlović smatra da bi to trebao biti i stav UOa. 
G. Vladimir Sukser slaže se s mišljenjem povjerenstva  i zanima ga zašto se ima tendencija proširivanja 
komparirajući to s ''inflacijom'' Državnih prvaka i brojem mogućih medalja na Državnim prvenstvima. 
G. Čavlović smanjenje izbora vidi u već unaprijed ograničenim stilovima i kategorijama iz kojih se biraju 
najbolji. 
G. Mihinjač dodaje da postoje streličari s ostvarenim solidnim rezultatima i da bi ih se trebalo proglasiti. 

Uz  jedan  glas  protiv  (g.  Dubravko  Buden)  na  prijedlog  predsjednika  saveza  g.  Petra  Čavlovića 
Upravni  odbor  saveza  zaključuje  da  se  uz  prijedlog  povjerenstva  do  kraja  sjednice  Upravnog 
odbora pripreme i ostvareni rezultati streličara u ostalim kategorijama te da se na osnovu toga do 
kraja sjednice odluči i o 3 najbolja u ostalim stilovima i kategorijama koji nisu predloženi od strane 
povjerenstva. 

ad. 4  G.  Damir  Kolarek  izvjestio  je  u  nastavku  članove  UOa  o  tijeku  dogovora  sa  Slovenskim 
streličarskim savezom i gđom. Irenom Rosa, predsjednicom slovenskog saveza. G. Kolarek napominje da 
se  uspjelo  napraviti  kvalitetan  dijalog  sa  slovenskom  stranom  te  da  je  natjecanje  Jadranskog  pokala  u 
načelu dogovoreno. Održavala bi se svake godine 4 turnira (2 u Sloveniji i 2 u Hrvatskoj). Zadnji turnir bi 
bio  finalni  turnir  (ove  godine  bi  se  finalni  turnir  održao  u  Hrvatskoj,  pa  naizmjenice  svake  godine  u 
drugoj državi). Tehnika održavanja turnira bila bi ista i u Hrvatskoj i u Sloveniji. Natjecateljski pravilnik 
natjecanja nije još sastavljen, ali će se izraditi i proslijediti UOu. Pravilnik bi izvorno bio i na hrvatskom 
i na slovenskom jeziku. Na zadnjem turniru organizirala bi se finala na 6 meta. 
G. Čavlović dodaje da su pravila već usuglašena i da imamo uspostavljena pravila natjecanja Jadranskog 
pokala. 
G.  Videc  smatra  da  bi  bilo  dobro  kad  bi  bar  imali  nekakav  radni  materijal  i  postavlja  pitanje  načina 
održavanja finala. 
G. Kolarek dopunjuje da se u principu pravila ne razlikuju od pravila CRO 3D kupa. 
Upravni odbor saveza jednoglasno daje suglasnost na izvješće g. Damir Kolareka. 

U nastavku sjednice pristupilo se određivanju termina i organizatora domaćih turnira u sustavu natjecanja 
Jadranskog pokala. 
Usuglašeno je da 23. kolovoza 2008. domaćin finalnog turnira bude SK 3D Croatia Prezid. 
Ostalo je pitanje drugog našeg turnira za kojeg su se kao organizatori prijavili SK Sunja, SK Cekin i SK 
Frankopanski strjeličari. G. Kolarek kaže da bi dodjeljivanje domaćinstva SK Sunji zahtjevalo promjene 
u cijelokupnom predviđenom kalendaru  jer  je 5.  travnja predviđen  turnir u Sloveniji dok  bi predloženi 
termin SK Frankopanski strjeličari bio prekasno (17.5. SK Cekin, 31.5. SK Frankopanski strjeličari). 
G. Čavlović predlaže da se s prijavljenim klubovima obave razgovori i otvori rasprava oko domaćinstva.
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G.  Dubravko  Buden  napominje  da  je  ovo  startna  sezona  natjecanja  i  da  organizatori  trebaju  biti  već 
iskusni u organizaciji ovakvog turnira, a SK Cekin ima potrebno iskustvo. 
Upravni  odbor  jednoglasno  dodjeljuje  domaćinstvo  2.  hrvatskog  turnira  u  sustavu  natjecanja 
Jadranskog pokala SK Cekin  iz Varaždina u  terminu 17.  svibnja  2008.  godine  čime  se  određuje 
sustav domaćina i termina natjecanja Jadranskog pokala za 2008. godinu (1. turnir SK Cekin 17. 
svibnja 2008. – Poreč, 2. turnir DLL Snežniška Dijana SLO 28. lipnja 2008. – Grad Snežnik SLO, 
3.  turnir  LK  Indiana  SLO  19.  srpnja  2008.  – Logarska Dolina  SLO  i  4.  finalni  turnir  –  SK  3D 
Croatia Prezid 23. kolovoza 2008. – Tršće, Prezid). 
Upravni odbor  jednoglasno odlučuje da će se Državno prvenstvo  za 2008. godinu u disciplini 3D 
održati u Delnicama 9. kolovoza 2008. u organizaciji SK Delnice. 
Upravni  odbor  jednoglasno  odlučuje  da  će  se  Finale  CRO  3D  kupa  2008.  godine    održati  na 
zadnjem 3D turniru sezone u Čakovcu 28. rujna 2008. u organizaciji SK Katarina Zrinski. 

ad. 5  Na prijedlog predsjednika Tehničkog povjerenstva  saveza  g. Vladimira Suksera Upravni 
odbor saveza  jednoglasno prihvaća dopunu Kalendara natjecanja Hrvatskog streličarskog saveza 
za  2008.  godinu  uvrštenjem  turnira  FITA  2x70m,  8.  lipnja  2008.  ''Obljetnica  rođenja  Antuna 
Mihanovića''  u  Klanjcu  i  dvoranskog  turnira  FITA  2x18m  26.  listopada  2008.  ''Dani  Ksavera 
Šandora Gjalskog'' u Zaboku u organizaciji SK Antun Mihanović Zelenjak u Kalendar natjecanja 
Hrvatskog streličarskog saveza za 2008. godinu. 

ad. 6  Slijedom  usvajanja  ''Pravilnika  o  vrednovanju  rezultata  natjecatelja  i  klubova  na  turnirima  iz 
Kalendara  natjecanja Hrvatskog  streličarskog  saveza  za  2008.  godinu''  pojavila  su  se  neka pitanja  koja 
traže određene zaključke UOa. 

Temeljem potrebe  sređivanja  arhive  i  ažuriranja  ispravne  liste državnih  rekorda Upravni  odbor 
jednoglasno  zaključuje da  se vezano  za priznavanje državnog  rekorda on može priznati  samo uz 
dostavu zahtjeva uključivo sa score kartama (upisnim listama). Nepotpuni zahtjevi neće se uzimati 
u obzir. 
Upravni  odbor  jednoglasno  zaključuje  da  se  vezano  uz  ''Pravilnik  o  vrednovanju  rezultata 
natjecatelja  i  klubova  na  turnirima  iz  Kalendara  natjecanja  Hrvatskog  streličarskog  saveza  za 
2008. godinu'' kod stilova i disciplina za koje se ne vode državni rekordi u izračun umjesto rekorda 
uzima  najbolji  rezultat  iz  stila  i  kategorije  postignut  na  tom  natjecanju,  a  kod  izračuna  za 
koeficijent mjesta, uzima se mjesto nakon raspucavanja, ako je natjecanje bilo s raspucavanjem. 

ad. 7  Predsjednik  Tehničkog  povjerenstva  saveza  u  koordinaciji  s  izvršnim  direktorom  saveza  g. 
Alojzom Mauserom dostavio je Upravnom odboru prijedlog za usvajanje ''Pravilnika o rekordima'' koji u 
sebi  sadrži  nekoliko  novina u  odnosu  na dosadašnju  praksu. Državni  rekordi  bi  se mogli  ostvariti  i  na 
svim ostalim  turnirima ne samo na FITA  star  turnirima  (ali  s obvezom vođenja duplih  upisnih  lista na 
takvim turnirima), uvode se rekordi za disciplinu FITA 900 krugova i DUPLU FITU (2 x FITA 144). 
Isto tako u predloženom prijedlogu  ''Registracijskog pravilnika'' uvodi  se  i novina u obnovu registracije 
klubova svake godine uz uvjet prijave najmanje 5 natjecatelja. 
Na  prijedlog  predsjednika  Tehničkog  povjerenstva  saveza  g.  Vladimira  Suksera  Upravni  odbor 
jednoglasno usvaja ''Pravilnik o rekordima'' Hrvatskog streličarskog saveza. 
Na  prijedlog  predsjednika  Tehničkog  povjerenstva  saveza  g.  Vladimira  Suksera  Upravni  odbor 
jednoglasno usvaja ''Registracijski pravilnik'' Hrvatskog streličarskog saveza.
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ad. 8  Upravni  odbor  jednoglasno  zadužuje  Tehničko  povjerenstvo  saveza  da  temeljem 
zaključaka s ove sjednice Upravnog odbora vezanih uz 3D disciplinu i prijedloga baze (a posebno 
pitanje instiktivnog  luka u 3D FITA pravilima, kategorije djece do 12 i do 14 godina te kategorija 
lukova  s  nišanom  i  bez  nišana)  uvrsti  izmjene  i  izradi  usklađeni  ''Natjecateljski  pravilnik 
Hrvatskog streličarskog saveza'' i ''Natjecateljski pravilnik CRO 3D kupa'' Upravnom odboru na 
usvajanje. 
ad. 9  Na savez  je pristigao poziv  iz Međunarodne streličarske  federacije (FITE) za eventualno slanje 
jednog  trenera  koji  bi  prisustvovao  jednomjesečnom  trenerskom  seminaru  u  streličarskom centru Wadi 
Degla u Egiptu. Seminar će voditi koreanski trener g. Mun Baek Woon pod supervizijom FITE, a cijeli 
projekt dogovoren je i financira Olimpijska solidarnost Međunarodnog olimpijskog odbora. Poziv je bio 
objavljen na internet stranici saveza streličarskim klubovima za dostavu prijedloga svojih kandidata. 
Temeljem poziva SK Katarina  Zrinski  iz Čakovca predložila  je  g. Krešimira Štrukelja,  a SK Cekin  iz 
Varaždina  i  SK  Grebengradski  streličari  iz  Novog  Marofa  g.  Damira  Kolareka  za  sudjelovanje  na 
seminaru. 
Predsjednik  saveza  g.  Petar  Čavlović  rezimira  da  postoji  interes  streličara,  klubova  i  saveza  poslati 
nekoga u Egipat. 
Nakon poduže rasprave i sučeljavanja argumenata za i protiv određenih kandidata Upravni odbor saveza 
na prijedlog predsjednika saveza g. Petra Čavlovića uz 5 glasova za, 3 glasa protiv i 1 glas suzdržan 
odlučuje  da  će  hrvatski  kandidat  za  prisustvovanje  jednomjesečnom  trenerskom  seminaru  u 
streličarskom centru Wadi Degla u Egiptu biti g. Krešimir Štrukelj. 
ad. 10  U nastavku sjednice prisutni članovi Organizacijskog odbora 2.  svjetskog kupa  i 1.  europskog 
Grand Prix turnira (g. Čavlović, g. Mauser, g. Mihinjač, g. Šincek, gđica. Čižmek i g. Ahel)  izvjestili su 
ostale  članove  Upravnog  odbora  o  tijeku  priprema  i  radu  organizacijskog  odbora  u  organizaciji 
navedenog velikog međunarodnog natjecanja. 
Kroz  izvješća  je  istaknuto  da  je  obavljen  tehnički  pregled  mjesta  održavanja  natjecanja  i  smještajnih 
kapaciteta, da je Hrvatski olimpijski odbor dao pozitivno mišljenje za održavanje natjecanja te da će se 
finala pucati u centru grada Poreča uz gradsku marinu. Medijski pokrovitelj će biti  tvrtka Europa Press 
Holding (EPH), a pregovara se s HRTom o mogućem prijenosu finala. Trenutno se iz razloga rješavanja 
pitanja  viza  za  natjecatelje  koji  dolaze  iz  zemalja  kojima  su  one  potrebne  čeka  suglasnost  Vlade 
Republika  Hrvatske.  Savez  je  za  potrebe  natjecanja  kupio  110  komada  meta  promjera  130mm  s 
izmjenjivom  sredinom  od  strane  Cicosport  trgovine  iz  Varaždina.  Mete  su  velika  financijska  stavka 
natjecanja  te  će  se  prodavati  domaćim  streličarskim  klubovima  uz  50%  diskonta  na  nabavnu  cijenu. 
Trenutno  ima  interesa  za  preko  150  komada meta,  ali  savez  nije mogao  ići  u  nabavku  većeg  broja  od 
nabavljenog. Preko grada Poreča osiguran  je  najam velikog video zida  i  tribina  te osiguranje.  Imamo  i 
pozitivno mišljenje Ministarstva turizma RH. U Poreču će nastupiti 11 naših reprezentativaca. Rezultate i 
akreditacije bi trebao voditi FITA rezultatski tim. Suci bi trebali biti naši domaći suci, a u pomoć će im 
uskočiti  i  slovenski  suci  (savez  trenutno  ima 4 međnarodna suca). Održavanje  finala u centru grada će 
zahtjevati dodatni angažman našeg  ljudstva ali uz dobru podršku sve  ide  svojim  tokom. Također se za 
potrebe poklona dobrodošlice od TZ Hrvatske prikupilo oko 600tinjak raznih brošura turističke tematike 
te  se  radi  na  izradi  posebne  prigodne  šalice  s  tematikom  natjecanja. U  dogovoru  s  ravnateljima  škola 
grada  Poreča  i  predstavnika  gradskog  poglavarstva  grada  Poreča  organizira  se  i  sudjelovanje  djece  iz 
škola grada Poreča koja će sudjelovati i pomagati na samom terenu. 
Predsjednik  saveza  g.  Čavlović  zaključuje  da  je  grad  Poreč  odlučio  biti  suorganizator  natjecanja  u 
vremenskom periodu 2008.2010. godina. 

ad. 11  U  nastavku  sjednice  članovi  Upravnog  odbora  upoznati  su  s  predstojećim  novim  velikim 
međunarodnim natjecanjem koje će se od 2008. godine početi redovito održavati u Europi – 1. europskim 
klupskim kupom. Informacije o natjecanju već su objavljene na  internet stranici saveza. Obzirom da se
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natjecati mogu samo natjecatelji na zakrivljenom  luku  istaknuta  je  ideja da se eventualno zainteresirani 
klubovi prijave za izlučno najtecanje koje bi se organiziralo u organizaciji saveza i na kojem bi klub koji 
bi predstavljao Hrvatsku morao to pravo nastupa i izboriti. 

ad. 12  Predsjednik  Sudačkog  povjerenstva  g.  Vladimir  Šincek  uvodno  se  osvrnuo  na  održavanje 
Sudačkog  seminara  za  hrvatske  suce  u  Varaždinu  16.  veljače  2008.  Na  seminaru  je  istaknuto  da  je 
organizacija  domaćih  turnira  na  dosta  niskom  nivou  te  da  suci  moraju  raditi  stvari  koje  im  nisu  u 
nadležnosti. Na seminaru su donešeni i neki prijedlozi UOu za usvajanje. 
Predlaže  se  Upravnom  odboru  donošenje  odluke  za  organizaciju  seminara  za  direktore  natjecanja. 
Poželjno je seminar održati odmah nakon G.P. Poreč 2008, a seminar bi uz HSS organizirali g. Mauser, g. 
Mihinjač  i  g.  Kiđemet.  Obaveza  svih  klubova  članova  HSSa  bila  bi  da  na  seminar  upute minimalno 
jednu  osobu.  Klubovi  koji  nakon  organizacije  seminara  neće  imati  osposobljenog  direktora  natjecanja 
neće  moći  organizirati  natjecanje  iz  Kalendara  natjecanja  HSSa,  odnosno  morati  će  koristiti  usluge 
direktora natjecanja iz drugih klubova. 
Predsjednik  saveza g. Petar Čavlović misli  da  bi  to bilo dobro  te da  bi  trebalo pozvati  sve klubove da 
prisustvuju i na taj način svi postanu bolji. Oni koji znaju bi kroz raspravu mogli pomoći onima koji ne 
znaju. 
G. Mihinjač  dopunjuje  da  bi  se  na  taj  način  stvari  sistematizirale,  a  buduće  direktore  natjecanja  bi  se 
uputilo na to što i kako i zašto neke stvari treba raditi. G. Mihinjač dodaje da bi seminar trebalo održavati 
svaku ili svaku drugu godinu te da u svim drugim sportovima direktori natjecanja moraju imati licencu. 
G. Buden smatra da nije primjereno da u isti koš idu iskusni organizatori i oni neiskusni. 
G.  Sukser  se  slaže  s  g.  Budenom.  Direktor  natjecanja  je  figura  koja  treba  koordinirati  natjecanje.  G. 
Sukser  dodaje  da  je  klub PSK 1955. Zagreb  uvijek  uskakao  i  pomagao onome  tko  je  od  njih  zatražio 
pomoć u organizaciji. 
G. Čavlović predlaže da se organizira 1. pozivni seminar za direktore natjecanja kojem bi prisustvovali  i 
oni koji su bili i oni koji nisu bili organizatori turnira da budu svi zajedno. 
Upravni  odbor  Hrvatskog  streličarskog  saveza  donosi  zaključak  da  se  prihvaća  prijedlog  za 
organizaciju seminara za direktore natecanja. Zadužuju se g. Alojz Mauser, g. Draško Mihinjač i g. 
Alen Kiđemet kao Radna grupa da u roku 30 dana pripreme prijedlog na koji način bi se seminari 
za direktore natjecanja organizirali. 
Predlaže se Upravnom odboru donošenje odluke o minimalnom broju streličarskih sudaca na natjecanju. 
Na Državnim prvenstvima, minimalan broj sudaca bio bi tri (3), na FITA Star natjecanjima dva (2), a na 
ostalim natjecanjima dva ili jedan, ovisno o vrsti natjecanja i procjeni ukupnog broja natjecatelja. 

Upravni  odbor Hrvatskog  streličarskog  saveza  donosi  zaključak  da  odluka  o minimalnom broju 
streličarskih sudaca na natjecanjima iz Kalendara natjecanja Hrvatskog streličarskog saveza ostaje 
u domeni i primjeni Sudačkog povjerenstva Hrvatskog streličarskog saveza. 
Upravni odbor Hrvatskog streličarskog saveza donosi zaključak o načinu odabira članova žirija na 
natjecanju. Članove žirija na natjecanju određuje organizator uz dogovor s  tehničkim delegatom 
natjecanja. Žalba žiriju upućuje se unutar 15 minuta nakon natjecanja. Uz žalbu se polaže iznos u 
visini jedne pristupnine koji se vraća u slučaju odluke žirija u korist žalitelja. 
U suprotnom, organizator je dužan iznos uplatiti na račun HSSa najkasnije u roku 8 dana. Žalba s 
natjecanja  treba  biti  priložena  uz  sudački  zapisnik  koji  se  dostavlja  predsjedniku  Sudačkog 
povjerenstva saveza.  Ova odluka uvrstit će se kao posebna točka u cjeloviti tekst ''Natjecateljskog 
pravilnika Hrvatskog streličarskog saveza''. 
Upravni  odbor  Hrvatskog  streličarskog  saveza  preporuča  organizatorima  natjecanja  da  se  u 
vrijeme  organizacije  natjecanja  ne  toči  i  ne  prodaje  alkoholna  pića  na  mjestu  održavanja 
natjecanja prije i za cijelo vrijeme održavanja natjecanja.
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Upravni odbor Hrvatskog streličarskog saveza usvaja preporuku organizatorima natjecanja da na 
natjecanju  odrede  zasebno  mjesto  na  koje  će  predstavnici  klubova  voditi  svoje  natjecatelje  na 
pregled opreme. Ovakav pregled opreme obavezno će  se provoditi na Državnim prvenstvima. Na 
ostalim  natjecanjima  pregled  opreme  vršit  će  se  tijekom  natjecanja.  Ako  se  utvrdi  korištenje 
opreme  koja  je  suprotna  pravilima  FITA,  natjecatelj  će  biti  diskvalificiran,  a  ostvareni  rezultat 
brisan. U sumnji, natjecatelj kod suca treba provjeriti ispravnost opreme. 

Upravni  odbor Hrvatskog  streličarskog  saveza  jednoglasno delegira  g. Miru Villia  za  suđenje na 
dvoranskom Prvenstvu Hrvatske FITA 2x18+OR u Sisku 24.02.2008. godine. 

ad. 13  Upravni  odbor  saveza  jednoglasno  donosi  odluku  da  se  do  prve  Skupštine  saveza  u 
članstvo saveza prima streličarski klub ''Grofovi Konjski'' iz Konjščine. 
Upravni odbor saveza jednoglasno donosi odluku da se troškovi tehničkih delegata na natjecanjima 
iz  Kalendara  natjecanja  Hrvatskog  streličarskog  saveza  moraju  podmiriti  na  isti  način  kao  i 
troškovi sudaca na predmetnim natjecanjima. 
Upravni  odbor  saveza  zadužuje  g.  Damira  Kolareka  za  izradu  i  dostavljanje  normi  vezanih  za 
ulazak  u  uži  izbor  potencijalnih  reprezentativaca  za  državnu  reprezentaciju  i  odlazak  na  velika 
međunarodna 3D natjecanja. 

U  nastavku  sjednice  članovi  Upravnog  odbora  vratili  su  se  na  3.  točku  dnevnog  reda  (Odluka  o 
proglašenju najboljih streličara u 2007. godini op.a.). 

Predsjednik  saveza  g.  Petar  Čavlović  na  osnovu  dostavljenih  mu  ostvarenih  rezultata  iz  2007.  godine 
predlaže 6 mogućih kandidata za izbor najboljih streličara u 2007. godini: goli luk seniorke – gđa. Anica 
Lacković,  goli  luk  seniori    g.  Zdenko  Videc,  zakrivljeni  luk  seniorke  –  gđa.  Dubravka  Kiđemet, 
zakrivljeni  luk  seniori –  g. Krešimir  Štrukelj,  složeni  luk  seniorke  –  gđica.  Ivana Buden  i  složeni  luk 
seniori – g. Goran Villi. 
G. Petar Čavlović stavio je svoj prijedlog na glasanje. 

Upravni  odbor  saveza  uz  jedan  glas  protiv  (g. Dubravko Buden)  donosi  odluku  da  se  najboljim 
streličarima  u  2007.  godini  imenuju  po  kategorijama  i  stilovima:  goli  luk  seniorke  –  gđa. Anica 
Lacković,  goli  luk  seniori    g. Zdenko Videc,  zakrivljeni  luk  seniorke  –  gđa. Dubravka Kiđemet, 
zakrivljeni  luk seniori – g. Krešimir Štrukelj,  složeni  luk seniorke – gđica.  Ivana Buden  i  složeni 
luk seniori – g. Goran Villi. 

U Zagrebu, 10. srpnja 2008. 

Zapisničar:  Predsjednik: 

Goran Ahel  mr.sc. Petar Čavlović


